
 

. ПРОТОКОЛ   № 117 

Засідання  комісії ради з питань бюджету,  

фінансів, цінової політики та інвестицій  

Дрогобицької міської ради 
 

від 09.06.2020 року 

 

Присутні: 
Р.Курчик – голова комісії  

О.Жуковська – заступник голови комісії 

Б.Пристай – член комісії 

В.Тюска – член комісії  

Т.Демко – член комісії 

О.Скірко – член комісії 

 

Відсутні:  

М.Шеремета – член комісії  

Т.Городиський – секретар комісії 

 

Запрошені:  
Т.Василиків – заступник начальника - начальник бюджетного відділу 

фінансового управління ДМР 

Р.Москалик - начальник Депаменту міського господарства  

О.Майданюк - начальник КП "Управитель ЖЕО" 

Р.Шагала - начальник КП "Дрогобичводоканал" 

О.Соломчак - завідувач сектору з питань фізичної культури та спорту ДМР 

Т.Бачинський - начальник відділу економіки ДМР 

В.Суда - директор КП "Служба муніципального управління" ДМР 

А.Янів  - ___ 

Порядок денний: 

 

   1. Розгляд проекту рішення "Про затвердження Положення про 

ритуальну службу та порядок утримання кладовищ в місті Дрогобичі".   

 Доповідач – директор КП "Служба муніципального управління" ДМР - 

В.Суда. 

 

2.  Розгляд проекту рішення "Про затвердження тарифів на ритуальні 

послуги, що надаються КП "Служба муніципального управління" ДМР. 

 Доповідач – директор КП "Служба муніципального управління" ДМР - 

В.Суда. 

 

  3. Розгляд проекту рішення "Про  звернення" щодо загрозу стабільності 

надання послуг водопостачання та водовідведення у Дрогобицькому регіоні.  

 Доповідач – начальник КП "Дрогобичводоканал" Р.Шагала. 



 

.  

 4. Розгляд проекту рішення  "Про внесення змін до міського бюджету 

м.Дрогобича на 2020 рік".  

 Доповідач – заступник начальника - начальник бюджетного відділу 

фінансового управління ДМР - Т.Василиків. 

    

 5. Розгляд проекту рішення  "Про внесення змін до рішення 

Дрогобицької міської ради від 22.04.2020 № 2336 "Про зміни до рішення 

Дрогобицької міської ради від 30.05.2019 № 1782 "Про встановлення 

фіксованих ставок єдиного податку для фізичних осіб - підприємців, які 

здійснюють господарську діяльність".  

 Доповідач – начальник відділу економіки ДМР - Т.Бачинський 

 

 6. Розгляд проекту рішення  "Про внесення змін до Положення про 

нарахування та сплату місцевих податків та зборів, затвердженого рішенням 

міської ради  від 21.05.20 № 2390. 

  Доповідач – начальник відділу економіки ДМР - Т.Бачинський  

  

 7. Розгляд проекту рішення  "Про  внесення змін до рішення № 2070 від 

05.12.2019 "Про затвердження Програми забезпечення реалізації доходів з 

фізичної культури та спорту у 2020 році". 

 Доповідач – завідувач сектору з питань фізичної культури та спорту 

ДМР - О.Соломчак. 

 

  СЛУХАЛИ: голову комісії Р.Курчика, який запропонував затвердити 

порядок денний. 

 

ВИРІШИЛИ: затвердити порядок денний із доповненнями. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» -0; «утримались» - 0. 

 

 1. Розгляд проекту рішення "Про затвердження Положення про 

ритуальну службу та порядок утримання кладовищ в місті Дрогобичі".   

 СЛУХАЛИ:   директора КП "Служба муніципального управління" 

ДМР - В.Суду, який ознайомив присутніх з положенням про ритуальну 

службу та порядок утримання кладовищ в місті Дрогобичі. Ритуальну службу 

в Дрогобичі представляє КП "Служба муніципального управління", яка діє на 

підставі Статуту рішень Дрогобицької міської ради  та цього Положення. А 

також  сказав, що відповідно до даного рішення після затвердження воно буде 

оприлюднене у засобах масової інформації. 

 

 ВИРІШИЛИ: підтримати даний проект рішення  та подати на розгляд 

сесії.  

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0. 



 

. 2.  Розгляд проекту рішення "Про затвердження тарифів на ритуальні 

послуги, що надаються КП "Служба муніципального управління" ДМР. 

  СЛУХАЛИ:  директора КП "Служба муніципального управління" 

ДМР - В.Суда, 

Р.Курчик нагадав, що на минулій комісії було відхилено рішення, в 

частині щодо  платного заїзду на кладовище. 

   А. Янів, сказав, що так як мешканці заїжджають машинами на 

кладовище, то не вважає 20 грн. великою платою. Також доповів, що для 

кладовища закуплено садовий інвентар і громадянам, які несуть або везуть 

лопати, щоб прибрати на могилі непотрібно буде цього робити, вони зможуть 

скористатися даними інструментами.  

 Р.Шагала додав, що катафалк і похоронна процесія заїжджає 

безкоштовно. 

 Т.Демко - заїзд на кладовище має бути взагалі безкоштовним і 

непотрібно заробляти на старих дрогобичанах.  Потрібно шукати інші джерела 

доходу. 

 О.Жуковська підняла питання про оплату праці працівників кладовища, 

які будуть на пункті пропуску та просила пояснити звідки такі цифри. 

Р.Курчик також озвучив інше питання, яке необхідно вирішити - це 

паркування в центральній частині міста. Непроведено достатній  інструктаж 

щодо паркувальної зони, невивчено проблемні питання, які стасуються людей, 

що проживають у центральній частині міста, та підприємців, які там 

здійснюють свою підприємницьку діяльність. 

 О.Хрущ підняв питання про те, що  КП "Служба муніципального 

управління" працює по положенню КМГ. Також, хотів би отримати 

роз"яснення керуючого справами виконкому та юридичного відділу про 

рішення(стосовно_ КП "Служба муніципального управління") 

 Депутати підтримали його та запропонували, щоб керуючий справами 

виконкому В.Коцюба прийшов на наступну комісію та був готовий доповісти 

членам комісії про голосування у вайбері та про прийняте рішення.  

 Р.Москалик - ніяких претензій від мешканців не було, всі хто звернувся 

отримали перепустки. 

 В.Тюска – центральну частину міста однозначно потрібно звільнити від 

транспортних засобів, але щороку кількість автомобілів зростає, вихід -

будівництво наземних і підземних парковок. 

 О.Жуковська - але ж люди зараз зі скаргами звертаються до депутатів.  

 А.Янів - вже переповнені під’їздні вулиці до центру,  треба їх 

впорядковувати, ремонтувати полотно, робити місця для того, щоб можна 

було залишити автомобіль. 

 Т.Демко - 15 грн. за паркування це дуже висока ціна, потрібно негайно 

затверджувати ціну у сторону зменшення, пропоную 5 грн. 

 Р.Курчик повідомив, що на комісії сьогодні присутні підприємці, які 

хочуть висловити свою думку і претензії щодо паркування у центральній 

частині міста. 



 

.  Підприємці підняли питання, про те що у них є право власності на офіси 

та право власності на землю. Чим це право власності відрізняється від права 

власності на квартири людей які проживають у центрі. Вимагали, щоб 

скасували для них плату за проїзд та паркування. Якщо їх вимоги не будуть 

почуті - будуть позиватися до суду. 

 Т.Демко - нам треба прийняти правильне рішення і задовільнити вимоги 

підприємців, адже вини сплачують і податки за ведення підприємницької 

діяльності та плату за землю.   

 Р.Москалик - затверджуючи паркувальну зону, було прийнято рішення 

про сплату у бюджет 110 тис.грн., тому зменшувати плату за паркування цього 

року не доцільно. 

 В.Тюска - звернувся до керівника Департаменту із проханням 

доопрацювати це питання на профільній комісії та винести на розгляд на 

наступну бюджетну комісію. 

  

 ВИРІШИЛИ: врахувати всі зауваження, питання про паркування та 

платний в"їзд на цвинтар доопрацювати та винести на наступну комісію.  

 

 ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

 

  3. Розгляд проекту рішення "Про  звернення" щодо загрозу стабільності 

надання послуг водопостачання та водовідведення у Дрогобицькому регіоні.  

 

  СЛУХАЛИ:  начальника КП "Дрогобичводоканал" Р.Шагалу, який 

повідомив, що враховуючи загрозу стабільності надання послуг 

водопостачання та водовідведення у Дрогобицькому регіоні, Дрогобицька 

міська рада вирішила звернутися до Голови ЛОДА щодо проблемних 

взаємних заборгованостей держави і КП "Дрогобичводоканал", та озвучив сам 

текст звернення. 

 

 ВИРІШИЛИ: підтримати даний проект рішення  та подати на розгляд 

сесії.  

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

 4. Розгляд проекту рішення  "Про внесення змін до міського бюджету 

м.Дрогобича на 2020 рік".  

 СЛУХАЛИ: заступника начальника - начальника бюджетного відділу 

фінансового управління ДМР - Т.Василиків, яка запропонувала збільшити 

дохідну частину спеціального фонду (бюджету розвитку) на 500 тис.грн. у 

зв"язку із загрозою виникнення надзвичайної ситуації та необхідністю 

капітального ремонту підпірної стіни біля житлового будинку № 103 по 

вул.Стрийська в м.Дрогобич. 

 Зауважила про необхідність співфінансування коштів обласного 

бюджету для Нової української школи в сумі 694,2 тис.грн. В проект рішення 



 

. також включено звернення щодо перерозподілу асигнувань ліцеїв №№1 та 4 

на заміну вікон та дверей. 

 З листом також звернувся відділ освіти ДМР щодо скерування відділу 

культури 37,3 тис.грн. для відеоспостереження Культурно освітнього центру 

ім.І.Франка, що  попередньо були передбачені вечірній школі. 

 Включено зміни по назвах об"єктів коштів міського та обласного 

бюджетів по Програмі місцевих ініціатив. 

 Інші зміни в межах затверджених призначень головних розпорядників, 

а також внесення змін на виконання депутатських запитів. 

 Т.Демко запропонував скерувати кошти на ремонт каналізації та 

дорожнього покриття по вул Володимира Великого 26 і 28. 

 Т.Василиків зауважила, що необхідно знайти звідки перерозподілити 

дані кошти, оскільки, даний проект рішення збалансований. 

 Р.Москалик зазначив, що  можна розглянути можливість виконання 

даних робіт  силами КП"Служба муніципального управління". 

  

 ВИРІШИЛИ: підтримати даний проект рішення із зауваженнями, які 

були озвучені членом комісії Т.Демком та подати на розгляд сесії.                                                                                                  

 ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

  

 5. Розгляд проекту рішення  "Про внесення змін до рішення 

Дрогобицької міської ради від 22.04.2020 № 2336 "Про зміни до рішення 

Дрогобицької міської ради від 30.05.2019 № 1782 "Про встановлення 

фіксованих ставок єдиного податкі для фізичних осіб - підприємців, які 

здійснюють господарську діяльність".  

   

 СЛУХАЛИ:  начальника відділу економіки ДМР - Т.Бачинського, який 

повідомив про необхідність доповнення  рішення від 22.04.2020 № 2336 

щодо встановлення на період з 01 квітня до 30 квітня 2020 року включно, 

ставку єдиного податку для першої групи платників єдиного податку, на яких 

поширюються обмеження, передбачені підпунктом 8 п.2 Постанови КМУ від 

11,03,2020 № 211 у розмірі 0 (нуль) відсотків до розміру прожиткового 

мінімуму для працездатних осіб, встановленого законом на 1 січня  

податкового (звітного) року, які здійснюють діяльність, передбачену такими 

секціями видів економічної діяльності згідно КВЕД ДК 009:2010: 

1) Оптова та роздрібна торгівля; ремонт автотранспортних засобів і 

мотоциклів; 

2) Тимчасове розміщення і організація харчування; 

3) Охорона здоров"я та надання соціальної допомоги; 

4) Мистецтво, спорт, розваги та відпочинок; 

5) Надання інших видів послуг. 

 

 ВИРІШИЛИ:   підтримати даний проект рішення  та подати на розгляд 

сесії.                                                                                

 ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0. 



 

.   6. Розгляд проекту рішення  "Про внесення змін до Положення про 

нарахування та сплату місцевих податків та зборів, затвердженого рішенням 

міської ради  від 21.05.20 № 2390. 

  

 СЛУХАЛИ:  начальника відділу економіки ДМР - Т.Бачинського, який 

сказав, що потрібно внести зміни: 

- до п.3.1.4.2 Положення, а саме: у колонці "Група платників, категорія/ 

цільове призначення  нерухомого майна" доповнити - "Комунальні 

некомерційні підприємства охорони здоров"я, в тому числі, яким присвоєно 

ознаку неприбутковості "0048";  

- до п.3.1.4.2 Положення, а саме: у колонці  "Група платників, категорія/ 

цільове призначення  земельних ділянок" доповнити "Комунальні 

некомерційні підприємства охорони здоров"я, в тому числі, яким присвоєно 

ознаку неприбутковості "0048";  

  

 ВИРІШИЛИ: даний проект рішення у запропонованій редакції подати 

на розгляд сесії.   

 ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

  7. Розгляд проекту рішення  "Про  внесення змін до рішення № 

2070 від 05.12.2019 "Про затвердження Програми забезпечення реалізації 

доходів з фізичної культури та спорту у 2020 році". 

  СЛУХАЛИ:  завідувача сектору з питань фізичної культури та спорту 

ДМР - О.Соломчака, який запропонував підтримати провідних спортсменів 

міст Дрогобича та Стебника та виплатити грошові винагороди їм та їх 

тренерам за високі спортивні досягнення та підготовку спортсменів високого 

рівня за 2019 рік. Отже, 6 спортсменів на суму 200000 грн. та 4 тренери на 

суму 28 000 грн. 

 Також запропонував оглянути список та розмір стипендії для 

провідних спортсменів  міст Дрогобича та Стебника за 2019 рік - 20 

спортсменів на суму 248 000 грн. 

  ВИРІШИЛИ:  підтримати даний проект рішення  та подати на розгляд 

сесії.                                                                                

  ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

 

 

 Голова комісії                                                                               Р.Курчик 

 

Секретар комісії                                Т.Городиський 


